

# Swim-EAU-thon Donation Form

These funds collected during the Swim-EAU-thon will be donated to Capital Rainbow Refuge



**Participants Surname:** \_\_\_\_\_ **First Name:** \_\_\_\_\_ **ID Number:** \_\_\_\_\_

List all donations on this sheet. Please make cheques payable to Capital Rainbow Refuge. A tax receipt will be sent to all donors of \$20 or more who provide a full address. Please bring this form and the funds collected to the pool on the day of the Swim-EAU-thon.

Capital Rainbow Refuge maintains a charitable fund at the Community Foundation of Ottawa (Charitable No.: 11922 7981 RR 0001).

NAME	EMAIL	ADDRESS	CITY	POSTCODE	AMOUNT	RECEIPT
Page Total						

# Swim-EAU-thon Donation Form

These funds collected during the Swim-EAU-thon will be donated to Bureau Régional d'Action SIDA (BRAS)



**Participants Surname:** \_\_\_\_\_ **First Name:** \_\_\_\_\_ **ID Number:** \_\_\_\_\_

List all donations on this sheet. Please make cheques payable to BRAS. A tax receipt will be sent to all donors of \$20 or more who provide a full address. Please bring this form and the funds collected to the pool on the day of the Swim-EAU-thon.

NAME	EMAIL	ADDRESS	CITY	POSTCODE	AMOUNT	RECEIPT

Page Total \_\_\_\_\_

# nagEAUthon formulaire dons

Ces fonds collectés pour le nagEAUthon seront donnés à Capital Rainbow Refuge



participant Nom: \_\_\_\_\_ Prénom: \_\_\_\_\_ ID: \_\_\_\_\_

Veuillez inscrire tous les dons sur cette fiche. S'il vous plaît libeller les chèques à Capital Rainbow Refuge. Un reçu d'impôt sera envoyé pour tout donateur de 20 \$ ou plus qui fournit une adresse complète. S'il vous plaît apporter ce formulaire et les fonds collectés à la piscine le jour du nagEAUthon.

NOM	EMAIL	ADRESSE	VILLE	CODE POSTAL	MONTANT	REÇU
					total	

# nagEAUthon formulaire dons

Ces fonds collectés pour le nagEAUthon seront versés au Bureau régional d'action SIDA (BRAS)



**Participant Nom:** \_\_\_\_\_ **Prénom:** \_\_\_\_\_ **ID:** \_\_\_\_\_

Veuillez inscrire tous les dons sur cette fiche. S'il vous plaît libeller les chèques au Nom du BRAS. Un reçu d'impôt sera envoyé à tout donateur de 20 \$ ou plus, qui fournit une adresse complète. S'il vous plaît apporter ce formulaire et les fonds collectés à la piscine le jour du nagEAUthon.

NOM	EMAIL	ADRESSE	VILLE	CODE POSTAL	MONTANT	REÇU
total						